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英语搞笑生日祝福语1
　　1、是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐！
　　It\'s time to celebrate your birthday, bless you, beautiful bright Happy birthday!
　　2、为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　We prepared a grand birthday party for you to celebrate twenty years of age.
　　3、生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　Happy birthday! May this special day fill your hour with joy.
　　4、愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福！
　　May your birthday bring you joy and happiness in the year to come, please accept my birthday wishes!
　　5、愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
　　May your birthday be a celebration of your life, and wish you a happy and healthy life.
英语搞笑生日祝福语2
　　1、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday. Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
　　让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
　　2、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
　　给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
　　3、Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best. The finest things in life today and every day!
　　热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你!
　　4、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
　　愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
　　5、Allow me to congratulate you with all my best wishes upon your having reached your sixtieth birthday. May you live a long, healthy and joyful life.
　　在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快!
英语搞笑生日祝福语3
　　1、我没有五彩缤纷鲜花，没有那些浪漫诗句，没有贵那些重礼物，没有那些兴奋惊喜，只有一个轻轻祝福，祝你生日快乐！
　　I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
　　2、寿星佬，在你生日来临之际，祝你所有希望都能如愿，所有梦想都能实现，所有等候都能出现，所有付出都能兑现，生日快乐！
　　The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
　　3、轻轻我来了，正如我轻轻走，我挥一挥衣袖，留下一头金兔。在您生日来临之际，送去我深深祝福，祝你好运冲天。
　　I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
　　4、让短信载我问候，让字句表达我祝福，在你生日今天，我内心也跟你一样欢腾、快乐！祝你生日快乐！
　　Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
　　5、我祝福捎来我对你爱，愿你生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静金色梦境。
　　My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest， may the peace of a golden dream be filled with happiness。
英语搞笑生日祝福语4
　　1、我亲爱的女儿，你是妈妈最亲的人，妈妈祝福你生日快乐，永远幸福快乐。
　　My dear daughter, you are the closest person to my mother. My mother wishes you a happy birthday and happiness forever.
　　2、送上我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
　　Send my sincere birthday greetings, affectionate, I wish you every success in the coming year!
　　3、儿子，又长了一岁，愿你的生日充满欢快，事事顺得朝前迈！
　　Son, another year old. May your birthday be filled with joy and everything go smoothly!
　　4、礼不贵，情珍贵。祝福你拥有一个甜蜜温馨、快快乐乐的生日！
　　Courtesy is not precious, but love is precious. Wishing you a sweet, warm and happy birthday!
　　5、我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　We wish you a happy birthday and a happy birthday to you!
英语搞笑生日祝福语5
　　1、祝你在每个成长的日子里都开开心心！生日快乐！
　　I wish you happiness in every growing day! Happy birthday!
　　2、我虽然不能陪你度过今天这个特别的日子，在遥远的这边，我一样祝福你生日快乐！
　　Although I can\"t spend this special day with you, I wish you a happy birthday in this far away place as I do!
　　3、今天是你的生日，妈妈不想太啰嗦，只想默默地为你送上祝福。
　　Today is your birthday. Mother doesn\"t want to be too wordy. She just wants to give you silent wishes.
　　4、青春阳光欢笑，为这属于你的日子，舞出欢乐的节拍。祝你生日快乐！
　　Youth sunshine laughs and dances in a happy rhythm for the day that belongs to you. Happy birthday to you!
　　5、你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，生日快乐！
　　Your birthday is a celebration of life, wish you health and happiness, happy birthday!
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